
 

 

 
Torsdag den 22. februar 2024 
 
Tilstede:  
Mads Brændstrup, Falcon Basket 
Morten Strørup, ODK, formand-Brugergruppe 
Felix Møller, Frb. Slots Fægteklub 
Emil Berg Nielsen, Akroyoga 
Nicolai Sichlau,Kbh. Kyudojo Seishinkan  
Ann-Louise Nielsen, Centerleder 
Anette Larsen, halinspektør 

             

           Afbud:    

           Michael Christiansen, bestyrelsesrepræsentant 

 
 
1. Godkendelse af referat fra den 13. september 2023 

            Godkendt. Brugergruppen blev enige om fortsat at holde fire møder om året. 
 

2. Meddelelser fra: 

Halinspektøren/Centerlederen 
For at spærrenettet kan bruges, er det vigtigt at, der ingen redskaber ligger i vejen for 
nettet. Betrækket til springgraven bliver snart lavet.  Der bliver sat varmeblæsere op i hal 1, 
da der fortsat er koldt i hallen. Hermes Gymnastikforeninger har 150-års jubilæum, denne 
dag er alle andre aktiviteter aflyst.  

Formanden 

Vi havde en drøftelse om frivillighed kontra det mere forretningsmæssige måde at køre en       
 forening på. 

FIU bestyrelsesrepræsentant 

Nicolai orienterede som bestyrelsesrepæsentant, da Michael ikke var til stede. Ikke sket så   
 meget siden sidst. I 2024 vil der ikke være en stor halfordelingsproces, da det er 
 politisk besluttet, at den nuværende halfordeling skal gælde for 2 år. 

 

 

Brugergruppemøde i Hermeshallen kl. 17.30 



3. Årsberetning 

            Taget ad notam 

 
4. Ønske om Sauna, Akroyoga 

             Akroyoga ønsker saunaen hos herrerne bliver åbnet. I FIU har vi nedlagt alle saunaerne –  
 energi om kosteligt og for en lille brugerkreds. Udfordringen er blandt andet, at begge 
 køn går i sauna på samme tid og det er en udfordring, når vi har åbnet for de øvrige 
 foreninger. Akroyoga blev opfordret til at skrive et brev som Anette kunne bringe         
 videre op i systemet. 

 
5. Nyt fra klubberne 

            Kyudo koldt i hallen 

            Fægterne synes gulvet er blevet glat. Glæder sig til at få deres ting hængt op. 

            Falcon, Mads er blevet den nye turneringsleder. Der skal i marts vælges ny formand for 
 Falcon. Falcon er blevet bedre til at bruge omklædningsrummene. 

          Akroyoga bruger hallen 3 gange om ugen. Skal have generalforsamling den først kommende   
  søndag. 

          ODK har planlagt sommer Camps. Morten fortalte om FIBU (Fremtidens idræt for børn og   
 unge). DIF-projekt støttet af A.P. Møller.  

Det er vigtigt, at foreningerne tager hensyn til hinanden. Alle skulle gerne være i  
 hallen uden at bliver forstyrret af andre foreninger. 

6. Ny mødedato til næste møde 

            Torsdag den 20/6-2024 

 
7. EVT. 

          Intet 

 

Referent Anette Larsen 
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